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Protokół Nr: LXX/2023 
z LXX - zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki 

odbytej w dniu 29.05.2023 r. 

 

LXX zwyczajna sesja Rady Miasta i Gminy Sanniki odbyła się w sali posiedzeń 

Urzędu Miasta i Gminy Sanniki, w godzinach 13.19 – 14.23 pod przewodnictwem Pana 

Jerzego Jabłońskiego – Przewodniczącego Rady Miasta i Gminy Sanniki.  

 

Ad.1. Po oficjalnym otwarciu obrad, Przewodniczący Rady powitał wszystkich uczestników 

posiedzenia oraz oglądających obrady za pośrednictwem transmisji internetowej. 

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum i prawomocność obrad. Na stan 15 radnych 

obecnych 12. Nieobecni radni: Pani Teresa Winnicka – nieobecność usprawiedliwiona, Pan 

Wiesław Nowicki – nieobecność usprawiedliwiona, Pan Wojciech Gładoch – nieobecność 

usprawiedliwiona. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad.2. Zaproponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie 12 głosami „za”, w brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z LXIX – zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki odbytej 

w dniu 25.04.2023 r. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Sanniki z działalności międzysesyjnej 

i z wykonania uchwał Rady Miasta i Gminy Sanniki. 

5. Przyjęcie informacji na temat oceny zasobów pomocy społecznej na 2022 r. dla Miasta 

i Gminy Sanniki. 

6. Informacja na temat planowanych remontów w placówkach oświatowych w okresie 

wakacyjnym oraz informacja na temat organizacji roku szkolnego 2023/2024. 

7. Raport o stanie Miasta i Gminy Sanniki. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Sanniki, 

2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki na rok 2023, 

3) udzielenia długoterminowej pożyczki stowarzyszeniu Klub Sportowy „Szopen” 

Sanniki, 

4) udzielenia długoterminowej pożyczki stowarzyszeniu Ludowy Uczniowski Klub 

Sportowy „Lwówianka” Lwówek, 

5) zmieniająca Uchwałę Nr 314/LXVIII/2023 Rady Miasta i Gminy Sanniki z dnia 

24 marca 2023 roku w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy 

Sanniki w 2023 roku, 

6) zmieniająca Uchwałę Nr 319/LXIX/2023 Rady Miasta i Gminy Sanniki z dnia 

25 kwietnia 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Miasto 

i Gminę Sanniki nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Szkarada, 

7) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostynińskiemu, 

8) zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Dyskusja. 

11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania. 

12. Sprawy różne, wolne wnioski i informacje. 

13. Zakończenie obrad. 
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Ad.3. Protokół z LXIX – zwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki odbytej w dniu 

25.04.2023 r. przyjęto – jednogłośnie 12 głosami „za”, bez uwag.  

 

Ad.4. Ze sprawozdaniem Burmistrza Miasta i Gminy Sanniki z działalności międzysesyjnej 

i  z wykonania uchwał Rady Miasta i Gminy Sanniki każdy Radny zapoznał się 

indywidualnie. Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Radny A. Cieślak zadał pytanie odnośnie punktu VI. Pozyskiwanie środków z zewnątrz, 

podpunkt 2., tj. wniosku o dofinansowanie projektu „Klucz do wiedzy. Wsparcie uczniów 

i nauczycieli placówek oświatowych w Sannikach”. Chciał dowiedzieć się na co konkretnie 

będą wydatkowane środki w ramach projektu. 

 

Pan Burmistrz odpowiedział, że środki będą wydatkowane jak w poprzednich latach, tj. na 

dokształcanie nauczycieli, pracowników oświaty w szkole, ale przede wszystkim na zajęcia 

dodatkowe i rozwijające różne zdolności, talenty, umiejętności i zainteresowania dzieci. 

W ramach tego projektu można również zakupić środki trwałe, tj. sprzęt taki, jak tablice 

interaktywne, komputery, drukarki, roboty. 

 

Ad.5. Przewodniczący Rady przypomniał, że informacja była omawiana na wspólnym 

posiedzeniu Komisji. Pani Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Sannikach przedstawiła informację i odpowiadała na pytania Radnych. 

 

Informacja na temat oceny zasobów pomocy społecznej na rok 2022 dla Miasta i Gminy 

Sanniki została przyjęta jednogłośnie 12 głosami „za”, bez uwag.  

 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 6. Informacja na temat planowanych remontów w placówkach oświatowych w okresie 

wakacyjnym oraz informacja na temat organizacji roku szkolnego 2023/2024 (Szkoła 

Podstawowa im. Fryderyka Chopina w Sannikach i Przedszkole Samorządowe w Sannikach)  

zostały omówione na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miasta i Gminy Sanniki. 

Informacja była przedstawiona na piśmie. Dyrektor Przedszkola Samorządowego 

w Sannikach odpowiedziała na pytania Radnych. Radni przyjęli informacje jednogłośnie. 

 

Ad. 7. Raport o stanie Miasta i Gminy Sanniki. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że Raport zgodnie z ustawą, w stosownym terminie, 

został przesłany Radnym do zapoznania. Debata nad raportem odbędzie się pod koniec 

czerwca. Do takowej debaty mają prawo zgłosić się mieszkańcy gminy.  

 

Ad. 8. Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki przypomniał, że projekty uchwał były 

omawiane i zaopiniowane w toku obrad stałych Komisji Rady Miasta i Gminy Sanniki. 

 

Rada Miasta i Gminy w głosowaniu jawnym podjęła następujące uchwały: 

 

1) Uchwałę Nr 324/LXX/2023 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Sanniki 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam X   
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Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech    

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina X   

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław     

Olczak Marek  X   

Pawłowska Iwona  X   

Winnicka Teresa    

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 12 głosami „za”, bez uwag. 

 

2) Uchwałę Nr 325/LXX/2023 zmieniającą Uchwałę Budżetową Miasta i Gminy Sanniki na 

rok 2023  

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam X   

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech    

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina X   

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław     

Olczak Marek  X   

Pawłowska Iwona  X   

Winnicka Teresa    

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 12 głosami „za”, bez uwag. 

 

3) Uchwałę Nr 326/LXX/2023 w sprawie udzielenia długoterminowej pożyczki 

stowarzyszeniu Klub Sportowy „Szopen” Sanniki 

 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że pożyczka ma być przeznaczona na pokrycie finansowania 

pewnych zadań. Po rozliczeniu dotacji otrzymanej na rzecz wykonania tych zadań, pożyczka 

zostanie zwrócona Gminie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 
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Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam X   

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech    

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina X   

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław     

Olczak Marek  X   

Pawłowska Iwona  X   

Winnicka Teresa    

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 12 głosami „za”, bez uwag. 

 

4) Uchwałę Nr 327/LXX/2023 w sprawie udzielenia długoterminowej pożyczki 

stowarzyszeniu Ludowy Uczniowski Klub Sportowy „Lwówianka” Lwówek 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam X   

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech    

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina X   

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław     

Olczak Marek  X   

Pawłowska Iwona  X   

Winnicka Teresa    

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 12 głosami „za”, bez uwag. 

 

5) Uchwałę Nr 328/LXX/2023 zmieniającą Uchwałę Nr 314/LXVIII/2023 Rady Miasta 

i Gminy Sanniki z dnia 24 marca 2023 roku w sprawie przyjęcia programu opieki nad 
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zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta 

i Gminy Sanniki w 2023 roku 

 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że zmiana była omawiana i dotyczy uściślenia wydawanych 

kwot na rzecz ochrony zwierząt, w rozbiciu na poszczególne działania. W pierwotnej wersji 

podana była łączna kwota, co było jakimś mankamentem. Stąd więc konieczność podjęcia 

uchwały zmieniającej. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam X   

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech    

Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina X   

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław     

Olczak Marek  X   

Pawłowska Iwona  X   

Winnicka Teresa    

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 12 głosami „za”, bez uwag. 

 

6) Uchwałę Nr 329/LXX/2023 zmieniającą Uchwałę Nr 319/LXIX/2023 Rady Miasta 

i Gminy Sanniki z dnia 25 kwietnia 2023 r. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie przez Miasto i Gminę Sanniki nieruchomości gruntowej położonej 

w miejscowości Szkarada 

 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że zaszła potrzeba pewnych zmian redakcyjnych w tytule 

uchwały. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam X   

Dolniak Damian  X   

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech    

Grochowski Roman X   
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Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina X   

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław     

Olczak Marek  X   

Pawłowska Iwona  X   

Winnicka Teresa    

Wróblewski Augustyn X   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 12 głosami „za”, bez uwag. 

 

7) Uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostynińskiemu 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta  X  

Cieślak Adam X   

Dolniak Damian   X  

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech    

Grochowski Roman  X  

Jabłoński Jerzy    X 

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina  X  

Kowalczyk Grażyna   X  

Nowicki Wiesław     

Olczak Marek  X   

Pawłowska Iwona   X  

Winnicka Teresa    

Wróblewski Augustyn   X 

Uchwała została odrzucona 6 głosami „przeciw”, przy 4 głosach „za” i 2 głosach 

„wstrzymujących się”. 

 

8) Uchwałę Nr 330/LXX/2023 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 

Nazwisko i imię 

Głosowanie 

za przeciw 
wstrzymał 

się 

Bembenista Wioletta X   

Cieślak Adam X   

Dolniak Damian    X 

Dylik Agnieszka X   

Gładoch Wojciech    
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Grochowski Roman X   

Jabłoński Jerzy  X   

Kalińska Magdalena X   

Kaźmierczak Karolina X   

Kowalczyk Grażyna  X   

Nowicki Wiesław     

Olczak Marek  X   

Pawłowska Iwona  X   

Winnicka Teresa    

Wróblewski Augustyn   X 

Uchwała została podjęta 10 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymujących się”. 

 

Podjęte uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Radna G. Kowalczyk opuściła posiedzenie.  

 

Ad.9. W interpelacjach i zapytaniach: 

- Radny R. Grochowski poruszył temat brakującej wody z wodociągów. Jest to bardzo trudny 

temat. Na stacjach wodociągowych została wykonana duża inwestycja, która kosztowała 

miliony złotych. W tej chwili woda ginie, jest wylewana w pola. Pan Radny zapytał, jakie 

działania zaradcze zamierza podjąć Pan Burmistrz. Dodał, że brakuje wody do kąpieli. Jest to 

bardzo denerwująca sytuacja.  

 

-  Radny A. Cieślak w nawiązaniu do tematy wody zapytał, czy można wyznaczyć godziny, 

kiedy będą przerwy w dostawie wody i poinformować o tym mieszkańców. 

 

Na posiedzenie przybył Burmistrz Miasta i Gminy Sanniki – Pan Gabriel Wieczorek. 

 

Przewodniczący Rady Gminy powtórzył Panu Burmistrzowi zadane wcześniej pytanie Pana 

Radnego Grochowskiego. 

 

- Radny A. Wróblewski w związku z tym, iż na składach zostało dużo węgla powiedział, że 

może warto byłoby zastanowić się czy w jakimś stopniu nie obniżyć jego ceny. 

 

- Radny R. Grochowski zaproponował, aby wyłączyć oświetlenie uliczne w tych miesiącach, 

kiedy jest najdłużej widno. 

 

Ad.10. W dyskusji: 

- Radny A. Wróblewski zapytał, kiedy będzie realizacja nowych lamp solarnych w ramach 

projektu.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że będzie to wykonane w tym roku, ale nie można określić 

terminu dokładniej, gdyż środki zostały przyznane, ale umowa nie jest jeszcze podpisana. 

 

Ad.11. Odpowiedzi na zapytania udzielił Burmistrz. 

- Odnośnie braku wody, Pan Burmistrz stwierdził, że jest to pytanie, które wraca co roku o tej 

porze. Można wybudować studnie rewizyjne przy każdej miejscowości, albo przy każdej 

ulicy, ale koszt jest tak wysoki, że Gminy po prostu na to nie stać. W związku z tym nie jest to 

robione. Gmina nie ma innych narzędzi, żeby sprawdzić kto i ile wody zużywa w czasie 

sezonu. Nie ma też możliwości zamykania wodociągu, gdyż jest to nielegalne, a ponadto 
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wiązałoby się z szeregiem komplikacji. Po zatrzymaniu wodociągu należałoby płukać 

wszystkie końcówki, aby nie pozostawały w nim jakieś złogi. Proces ten jest mocno 

skomplikowany i nie do wykonania przez jedną osobę w ciągu jednej doby. 

Radny A. Wróblewski stwierdził, iż wszyscy mówią, że woda jest wyłączana. 

Pan Burmistrz zaprzeczył. Wyjaśnił, że jeśli otworzy się zamiast 100 kranów, 1500 kranów 

i dodatkowo woda leje się non stop, to nie ma fizycznej możliwości napompowania takiej 

ilości wody, aby starczyło. Zatem przyczyną braku wody w kranach jest jej nadmierny pobór. 

Gmina prosi mieszkańców, aby nie podlewać ogródków, nie myć samochodów koło domów, 

żeby tej wody starczyło dla ludzi do celów bytowych (przygotowywanie posiłków, mysie się 

itp.). To są prośby. Gmina nie wysyła Policji, nie stosuje kar w postaci mandatów, czy 

grzywien. W dniu dzisiejszym w teren zostanie puszczona kartka i na tej podstawie Gmina 

będzie mogła karać. Kiedyś była to kwota 5.000 zł. Jest to grzywna ustalana przez Gminę. 

Może trzeba kogoś ukarać dla przykładu, żeby wszyscy inni zrozumieli, że to nie są żarty, bo 

woda potrzebna jest przede wszystkim do przygotowywania posiłków i do mycia się, 

a dopiero później do wszystkich innych rzeczy.  

 

Pan A. Cieślak  zapytał, czy można do tej kartki dopisać, że Urząd zachęca do korzystania 

w celach gospodarczych z własnych studni przydomowych. 

Pan Burmistrz odparł, że można tak zrobić. Od lat istnieje ten sam problem o tej samej porze. 

Prośby nie działają w ogóle. Dopóki się kogoś nie ukarz, to same prośby nic nie dają.  

 

Pan J. Jabłoński powiedział, iż warto dodać, że taka intensywna eksploatacja naszych studni 

powoduje ich szybsze zużywanie się w sensie technicznym. Pan Radny Grochowski 

sygnalizował, że do instalacji dostają się kamienie. 

 

Pan Burmistrz wtrącił, że to jest skutek tego, iż woda jest przebrana i pompa już nie sięga 

wody, tylko szlamu. Od wielu lat Pan Burmistrz tłumaczył, że może dojść do oberwania 

pokładów wody. Jeśli wypompujemy wodę z oczka, które jest pod ziemią, to dochodzi do 

zarwania stopu. Pojawiłby się wtedy ogromny problem, gdyż trzeba by robić nowy odwiert 

i budować nową studnię. To natomiast rodzi ogromne koszty. 

 

Następnie Przewodniczący Rady powitał na posiedzeniu Panią Marię Fudała – byłą Wójt 

Gminy Sanniki i udzielił jej głosu. Pani M. Fudała przyszła na posiedzenie z prośbą dotyczącą 

komunikacji autobusowej. Wyjaśniła, że jest problem, który dotyczy wielu mieszkańców. Jest 

bardzo dużo pań, które nie mają prawa jazdy. Problem polega na tym, iż nie ma praktycznie 

ani jednego autobusu do Płocka, a z miastem tym jesteśmy związani głownie poprzez 

potrzebę korzystania ze świadczeń zdrowotnych. Pani M. Fudała poprosiła o analizę tej 

sprawy. Z Gąbina rano jest autobus do Płocka, ale nie ma jak dojechać do Gąbina. Pani 

Fudała zwróciła uwagę na możliwość korzystania z komunikacji PKS ze Słubic, gdyż stamtąd 

odjeżdża 6 autobusów do Płocka. Cena biletu wynosi 5 zł. Odbywa się to w ramach jakiegoś 

projektu. Pani Fudała rozmawiała z kierowcami, którzy obsługują linię ze Słubic przez Płock 

do Łącka. Kierowcy powiedzieli, że ze Szczawina jest takich kursów chyba 6 czy 8. Na 

ostatnim posiedzeniu członków Koła Gospodyń Wiejskich ten problem przewijał się w wielu 

rozmowach. Dotyczy to dużej rzeszy kobiet. Kobiety mają dzieci w domu, ale te musza iść do 

pracy i nie są w stanie zawieść rodzica do miasta. Dzieci w wieku szkolnym do szkół 

dowożone są przez rodziców, którzy mają kolejkę i jeżdżą w seriach tygodniowych. 

Połączenie wspomniane powyżej jest regularne i bardzo sprawne. Trzeba poszukać jakiegoś 

projektu z dofinansowaniem, bo to nie jest koszt 5 zł. Do tego dopłacają gminy, 

prawdopodobnie z jakiś programów rządowych. Pani Fudala dodała, że nie przyniosła żadnej 

petycji, bo wierzy w to, że Radni zajmą się sprawą. W przypadku, gdyby zapadał decyzja 

o udzieleniu odpowiedzi na tę prośbę, to należy kierować ją do Koła Gospodyń Wiejskich 

w Sannikach. 
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Przewodniczący Rady Miasta i Gminy podziękował za zgłoszoną prośbę. Wyjaśnił, że nie jest 

to nowy problem. Rada pochylała się już nad sprawą tzw. wykluczenia komunikacyjnego. 

Sygnały na ten temat docierały wcześniej. Nie znaczy to, że nad sprawą nie można pochylić 

się po raz kolejny. Wszystko zapewne rozbija się o pieniążki. 

Pani Fudała powiedziała, że można też pomyśleć nad połączeniem ze Słubicami, ale najlepiej 

było by z Gąbinem, bo tam jest komunikacja miejska i starsi emeryci, powyżej 75 lat, nie 

ponoszą kosztów biletów od Gąbina. 

Pan Burmistrz zabrał głos w sprawie. Powiedział, że problem był wiele razy poruszany. 

Należałoby zacząć od tego, że my sami przyczyniliśmy się do obecnej sytuacji. 

Pani M. Fudała nie zgodziła się z Burmistrzem. Stwierdziła, że ludzie korzystają z usług 

komunikacji samochodowej. (Radny D. Dolniak opuścił obrady.) Na pewno jest mniej 

młodzieży, więcej samochodów i indywidualnego transportu. Niemniej jednak są takie osoby, 

które chcą korzystać z komunikacji publicznej i nie mają takiej możliwości. 

Pan Burmistrz powiedział, że miał możliwość brać udział w rozmowach w momencie, kiedy 

padał PKS Gostynin i chciał obarczyć odpowiedzialnością za utrzymanie komunikacji gminy. 

Rozmowy z przedstawicielem PKS-u przeprowadzone były też tydzień temu. Pan Burmistrz 

zapytał, dlaczego nie funkcjonuje to tak, jak kiedyś. Przedstawiciel przewoźnika 

odpowiedział, że kiedyś autobusy woziły ludzi, więc sprzedając bilety zarabiały pieniądze 

i generowały zysk. W tej chwili pasażerów jest dużo mniej i tym samym nie wystarcza na 

opłaty i ponoszone koszty. W związku likwidowane są kolejne linie autobusowe, bo są 

nierentowne. Jedynym rozwiązaniem na ten moment jest dokładanie przez Gminę określonej 

kwoty pieniędzy. 

Zdaniem Pani M. Fudała na pewno znalazłoby się kilka programów rządowych, z których 

można by było skorzystać. Nie wystarczy pytać przedstawicieli PKS-u jak oni to widzą, bo 

oni widzą sprawę przez pryzmat, jeżeli nie jakiś zysków, to przynajmniej wyzerowania 

kosztów. Natomiast nie ma takiej możliwości, żeby przewoźnik, prywatny czy publiczny, 

dopłacał.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że Gmina współpracuje już z PKS-em i po terenie całej gminy 

można jeździć za złotówkę. Jak do tej pory jeszcze nikt z tego nie skorzystał.  

Radna I. Pawłowska wtrąciła, że ludzie nie wiedzą, gdzie są przystanki.  

Pan J. Jabłoński korzystając z faktu, że obrady są transmitowane poinformował, że wszyscy 

mieszkańcy naszej gminy mają prawo korzystać z autokarów dowożących uczniów do szkół 

i ze szkół, na dowolnej trasie, którą zgodnie z rozkładem jazdy kursuje autokar, za 

symboliczną złotówkę. 

Pan Burmistrz uzupełnił, że najczęściej jest to z miejscowości z terenu gminy do Sannik i po 

zajęciach lekcyjnych z Sannik do poszczególnych miejscowości. Wszędzie tam, gdzie kursują 

autobusy, można przejechać z miejsca w miejsce. Rozkłady jazdy znajdują się na słupach przy 

przystankach. 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby wspomniane rozkłady zamieścić na stronie 

internetowej Gminy. 

Pan Burmistrz odparł, że są już zamieszczone. Burmistrz poinformował, że Gmina bierze 

udział w dwóch programach i ma dofinansowanie do przewozu dzieci i przewozu 

mieszkańców na terenie gminy. Nie ma jednak możliwości wywiezienia osób poza teren 

gminy. Dodatkowo Gąbin, Iłów, Słubice znajdują się w innych powiatach.   

Pan J. Jabłoński przypomniał, że niedawno Rada podejmowała uchwałę o przystąpieniu 

Miasta i Gminy Sanniki do obszaru funkcjonalnego Miasta Płocka. Twór ten został stworzony 

m. in. do rozwiązywania różnorakich problemów dotyczących gmin wokół Płocka. Liczymy, 

że również w ramach tej organizacji rozwiązywane będą problemy komunikacyjne. 

 

- Odnośnie możliwości obniżenia ceny węgla Burmistrz wyjaśnił, że możemy negocjować 

z pośrednikiem, natomiast kwota, jaką zarabiali przedsiębiorcy, nie była zbyt duża i nie daje 

zbyt wielkiego pola manewru.   



 10 

Pani Sekretarz poinformowała, że zostało ok. 100 ton węgla. Przedsiebiorcy sami chcieli 

obniżyć cenę, aby go sprzedać. 

Pan Burmistrz zadeklarował, że zostaną przeprowadzone rozmowy, ale trudno przewidzieć, 

jaki będzie ich wynik. W przypadku obniżenia ceny, przedsiębiorca zmniejsza swój zysk.  

 

- Odnośnie wyłączenia oświetlenia ulicznego Burmistrz stwierdził, że trzeba podjąć decyzję 

wspólnie.  

 

Pani M. Fudała opuściła posiedzenie. 

 

Radni po krótkiej dyskusji byli za całkowitym wyłączeniem oświetlenia ulicznego na terenie 

miasta i gminy Sanniki w okresie czerwiec, lipiec, sierpień – 8 głosów „za”, przy 2 głosach 

„wstrzymujących się”, (M. Kalińska, W. Bembenista), (podczas głosowania nieobecni byli 

Radni: D. Dolniaka i G. Kowalczyk). 

 

Ad.12. W punkcie Sprawy różne, wolne wnioski i informacje: 

- Radny M. Olczak zakomunikował, iż w dniu 7 czerwca br. drabina strażacka pojedzie do 

Józefowa do Centrum Naukowo-Badawczego Ochrony Przeciwpożarowej po uzyskanie 

certyfikatu. Droga do tego była długa. Zaraz po sprowadzeniu drabiny, wykonany był jej 

główny przegląd. Dopiero w ubiegłym tygodniu OSP otrzymała papiery z tego przeglądu. 

Trzeba było wymienić 2 łańcuchy stabilizujące, których czas wymiany wynosi 0,5 godziny. 

Serwis przyjeżdżał 3 razy, bo za każdym razem przywoził niepasujące łańcuchy. Wytyczne 

Komendanta Głównego są takie, że wszystkie pojazdy pożarnicze sprowadzone z UE 

powinny taki certyfikat przechodzić w ciągu jednego dnia. Jak będzie, to dopiero się okaże.  

 

- Pan Burmistrz powrócił do tematu dowozów. Powiedział, że z ekonomicznego punktu 

widzenia, to nie ma o czym dyskutować. Ktoś, kto prowadzi działalność gospodarczą, 

prowadzi ja po to, aby zarabiać pieniądze. Gmina nie mogła zmusić PKS-u w Gostyninie, aby 

były przewozy i nie jest w stanie zmusić nikogo innego, żeby jeździł i dokładał do interesu. 

Burmistrz stwierdził, że to my doprowadziliśmy do upadku PKS-u. Dawniej, gdy dzieci 

jeździły do szkół, autobusy były pełne. Nie było miejsc, nie można było wejść do autobusu, 

czasami autobusy nie zatrzymywały się na przystankach, bo były już pełne. W ciągu 

następnych kilku lat zaczęło się to zmieniać. Jeśli jest zapotrzebowanie na usługę, to jest 

usługa. Jedyna rzecz, którą można zrobić, to zabezpieczać w budżecie Gminy kilkaset tysięcy 

złotych na zapłacenie za dowozy. Źle się stało, że mieszkańcy przestali korzystać z PKS-ów.  

 

- Pan Burmistrz poinformował, że został zrobiony przegląd dróg. Jest jeszcze kilka dróg 

gruntowych, które są użytkowanie przez mieszkańców. Drogi te są przewidywane 

w najbliższym czasie, może w przyszłym roku, do utwardzenia destruktem asfaltowym. Część 

nieutwardzonych dróg planuje się utwardzić destruktem asfaltowym jeszcze w przyszłym 

roku, a pozostałe drogi będą asfaltowane w następnej kolejności. W przyszłym roku planuje 

się wyasfaltować kolejnych 10 km dróg wykonanych cienkim asfaltem. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że trwają prace remontowe na odcinku drogi 

wojewódzkiej w Lwówku i tam frezowany był asfalt. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że destrukt mamy już przyznany. Pan Burmistrz kontynuując 

powiedział, że ma nadzieję, iż będą zrobione wszystkie drogi, które były wykonane cienkim 

asfaltem w 2010 r. i 2014 r. W pierwszej kolejności zostały zrobione najgorsze odcinki. 

W następnej kolejności w planach jest dokończenie pozostałych dróg wykonanych cienkim 

asfaltem, bo nawet jeśli w teraz wyglądają dobrze, to za chwilę się rozsypią.  
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Pan Przewodniczący poruszył temat drogi między przedszkolem, a tzw. blokami 

pegeerowskimi. Dokoła wszystko będzie pięknie zrobione, a ten kawałeczek będzie kolił 

w oczy.   

Pan Burmistrz stwierdził, że sama droga nie jest w złym stanie. Większy problem stanowią 

miejsca postojowe, które są od strony przedszkola. Jest tam zadolenie na całym odcinku 

miejsca postojowego. Miejsce to ma być utwardzone destruktem asfaltowy już teraz przy 

okazji wykonywanej tam inwestycji. Natomiast jeśli chodzi o wykonanie samej drogi, to 

trzeba wprowadzić ją do budżetu i zrobić. 

 

Więcej spraw nie podjęto.  

 

Ad.13. Po zrealizowaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki 

podziękował wszystkim za udział w sesji i oficjalnie zakończył obrady. 

Szczegółowy zapis ww. sesji przedstawia  nagranie wideo zamieszczone na stornie 

internetowej Urzędu Miasta i Gminy Sanniki zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie 

gminnym. 

 

Protokolant: J. Ambroży-Sitkiewicz      Przewodniczący 

     Rady Miasta i Gminy Sanniki 

 

   Jerzy Jabłoński 


